
Referat til FAU Foldnes skule 

Dato:  04.09.23 Referent:  Anja (3B) 

Sted: Foldnes skule   

 Disse er innkalt:  Møtt Forfall 

1. Tonje (4B) X  

2. Serina (1. trinn) X  

3. Ingvild (2A) X  

4. Heidi (2B) X  

5. Silje Karin (3A) X  

6. Anja (3B) X  

7. Trude (4A) X  

8. Håvard (5A) X  

9. Charlotte (5B) X  

10. Marthe (6A) X  

11. Renate (6B) X  

12. Ingelin (7A) X  

13. Thomas (7B)  x 

 

 

Sak  Ansvarlig Frist 

1 Valg av leder for 17. mai komité og ansvarlig for elevkvelder 
på mellomtrinnet 
 
17. maikomiteen består av FAUrepresentanter og 
klassekontakter på 2. 4 og 6. trinn. Ingvild (2A) og Heidi (2B) 
deler lederansvaret mellom seg. 
 
Elevkveld på mellomtrinnet:  
Klassekontakter skal ta mest ansvar for gjennomføringen av 
elevkvelder.  
Elevkvelder arrangeres 26. oktober, 15. februar, 18. april i 
skoleåret 2023/2024. 
Ansvarlig: Marthe (6A) 
 
Det er ønske om nytt lydanlegg som vil være FAU sitt. Det er 
behov for bedre lydanlegg til 17. mai. Anlegget vil også kunne 
brukes på elevkvelder. 
 

 
 
 
 

Ingvild(2A) 
Heidi (2B) 

 
 

Marthe (6A) 
 
 
 
 
 

Håvard (5A) 

 

2 17. mai tidspunkt 
 
Det har kommet forslag om å flytte feiringen til 
ettermiddagen for at det skal være mulig for folk å reise til 
Bergen sentrum på formiddagen. Det har kommet 
forespørsel om det kan være mulig å gjennomføre en 

 
 

Tas opp på 
foreldremøtet til 
våren i de ulike 

klassene. 

 



spørreundersøkelse for å sjekke interessen i foreldregruppen. 
FAU vurderte at siden 17. mai er fredagen i pinsehelgen i 
2024, er ikke neste år det beste valget for å bytte tidspunkt. 
Saken tas opp igjen til våren, forslaget legges frem i klassene 
for å sjekke interessen. 
 

3 Juleavslutning og sommeravslutning  
 
Juleavslutning:  
E-post fra rektor: Det legges opp til trinnvise samlinger i 
musikkrommet på kveldstid med samling i klasserommet 
etterpå. 
Sommeravslutning: Det blir rigget for at lærere kan delta med 
klassene. 
 
Rektor oppfordrer til at klassekontaktene prøver å få til felles 
klasseaktiviteter noen ganger i året, der også foreldrene blir 
kjent med hverandre. 
 
FAU har ingen flere kommentarer til dette. 
 
 

  

4 Elevkvelder for småtrinnet 
 
Det er positivt med elevkveld også for de yngste. Disco 
fungerte ikke helt for de minste. Vi bør eventuelt vurdere 
andre aktiviteter, og klassevise arrangementer vil kunne være 
bedre for de alle minste. FAU utsetter avgjørelsen til seinere i 
høst. 
 
 

 
 
 

Tas opp igjen 
seinere i høst 

 

5 Skolemat – mulighet for mer servering av mat på SFO 
 
Melding fra rektor: Hvis det skal serveres mer mat på SFO vil 
det bli en økt kostnad for foreldrene. Det vil også kreve økt 
bemanning. Saken må tas opp i SU. Saken tas opp igjen i FAU 
etter SU-møte. 
 

 
 
 

Tas opp igjen etter 
SU-møte. 

 

6 Kjøleskap til matboksene 
 
Melding fra rektor: Skolen har ikke mulighet å plassere ut 
kjøleskap til matbokser.  
FAU har ingen spesielle merknader til dette. 
 

  

7 Skolelyst – tilbud om flere produkter 
 

 
 
 

 



Melding fra rektor: Det er utfordrende å utvide tilbudet i 
forhold til plass. Man bruker også mye tid på dette, da det 
må administreres av en voksen i klassen, og lister over hvilke 
produkter eleven skal ha er ulik fra dag til dag. 
FAU vurderte også at prisen har gått opp, og flere har 
inntrykk av færre elever kan velge å kjøpe andre produkter 
enn melk. FAU-leder tar saken med til SU.  
 

FAU-leder tar saken 
med til SU 

8 Tv-aksjonen – Bidrag fra FAU 
 
FAU har fått spørsmål om å støtte med midler til frukt i 
forbindelse med skoleløp. FAU vil bidra med å dekke 
kostnadene til dette. Det var også spørsmål om FAU ville 
bidra med beløp til løpet, men dette vurderte FAU at ikke er 
aktuelt. 
 

  

9 Ødelagt disse 
 
Ødelagt utstyr på skoleplassen meldes til skolen. FAU-leder 
tar videre til rektor. 
 

 
 

FAU-leder 

 

10 Vannkoker til klasserom 
 
Det er spilt inn ønske om vannkoker til klasserom for blant 
annet å kunne koke vann til nudler. Skolen er ikke positiv til 
dette, både med hensyn på sikkerhet og at nudler ikke 
samsvarer med næringsrik mat på skolen. 
FAU har ingen ytterligere kommentarer til dette. 
 

  

11 Aksjoner fra FAU – for eksempel  kjøremønster og 
refleksbruk 
 
Ønske om at FAU tar initiativ til refleks-aksjon. Saken tas opp 
igjen på neste møte for nærmere planlegging. 
 
Det kom forslag om skolepatrulje i gangfeltet. Dette tror FAU 
vil ansvarlig gjøre elevene mer og bilistene vil bli mer 
forsiktig. Saken løftes opp i SU. 
Angående aksjon knyttet til kjøremønsteret: FAU-leder 
avklarer med rektor hvordan FAU har bidratt her før. 
 

 
 

 
Tas opp igjen på 

neste møte. 
 
 
 
 

FAU-leder 
 

 

12 Klassekasse 
 
Klassekasse: 2000,- til hver klasse fra FAU.  

  

13 Elevrådet ønsker baller til klassene 
 

 
 
 

 



Saken tas opp i SU med representanter fra elevrådet til stede, 
for å få avklart hva de ønsker. Det er også mulig å bruke 
klassekassene til å kjøpe inn baller. 
 

FAU-leder tar saken 
tilbake til elevrådet i 

SU  

14 Deltakelse i Tine-stafetten(våren), energimessen på 
Sartor(mars), lego league på Vil vite (kickoff steptember).  
 
Det har kommet spørsmål om klasser/skolen kan delta på 
ulike typer arrangementer. Saken tas tilbake til rektor. 
 

 
 
 
 

FAU-leder 

 

15 Nytt dekke i fotballbingen 
 
Kommunen har ansvaret for uteområdet. Kommunen har satt 
av midler til oppgraderinger av skoler, og man må avvente 
om Foldnes skule blir prioritert. 
 

  

16 Eventuelt 
 
Det er ønske om å oppdatere spillutvalget som FAU har 
tilgjengelig til elevkvelder og annet. Dette bør tas opp i 
elevrådet for å avklare om det er spill elevene savner. Saken 
vil bli tatt opp i SU med elevrådsrepresentanter til stede. FAU 
vurderer på neste møte hvor mye penger vi vil bruke på 
dette. 
 

 
 
 

FAU-leder tar med til 
SU 

 

 

Neste møte 02.10.23 

 


